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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2017      § 114 - 125 
 

Tid: Tisdagen den 17 oktober 2017  kl. 17.30 – 17:39 

Plats: Stockholms stadshus, Drätseln. 

 

Justerat : 2017-10-19 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Ingela Edlund (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 114 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 115 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 7/2017 från nämndens sammanträde 

2017-09-19 som justerats 2017-09-21 

 

 

§ 116 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Alexander Lindholm (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses torsdag den 19 oktober 2017. 

 

 

§ 117 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 118 
Övriga anmälningsärenden 
 

A. Staden i ögonhöjd - Integrerad barnkonsekvensanalys och dialog. Dnr 

01.06/934/201. 

B. Funktionshindersrådets protokoll 2017-06-14. 

C. Funktionshindersrådets protokoll 2017-09-13. 

D. Funktionshindersrådets protokoll 2017-10-11. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningen läggs till handlingarna.  

 

§ 119 
Månadsrapport september 2017 
dnr 01.02/283/2017 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per september grundar sig på tertialrapport 2 och utfall till och 

med september. Vissa avvikelser redovisas baserat på utfallet till och med september och 

andra nu kända förutsättningar. Ingen förändring av beräknat nettoresultat  har gjorts jämfört 

med prognosen i tertialrapport 2. 

Ett nettoöverskott redovisas om 3,4 mnkr och avser lägre självkostnadshyror till 

fastighetsnämnden. Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet främst avseende 

intäktsutvecklingen under hösten. Ett underskott om 7,0 mnkr redovisas för hyres- och 

arrendeintäkter, varav 6,5 mnkr avser båtavgifter som kommer att användas till investeringar. 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 36,8 mnkr 2017. Ingen nettoavvikelse 

beräknas i nuläget inom investeringsbudgeten, hänsyn tagen till den budgetjustering om 11,0 

mnkr nämnden begärde i samband med tertialrapport 2. 

Månadsrapporten utgår från förändrad organisation som infördes 1 september. 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 120 

Upprustning och utveckling av Medborgarhuset. Reviderat 
genomförandebeslut 
Dnr 08.03/137-2015 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner upprustningen och utvecklingen av 

Medborgarhuset enligt detta tjänsteutlåtande. 

2. Idrottsnämnden godkänner hyrestillägget om cirka 17,3 mnkr år 

1, vilket är en ökning med 5,3 mnkr gentemot tidigare taget  

beslut. 

3. Idrottsnämnden hemställer ärendet till kommunstyrelsen för 

godkännande av hyrestillägget. 

 

Ärendet 
Sedan genomförandebeslutet i kommunfullmäktige i april 2016 har 

fler förutsättningar blivit kända och projektet har fördyrats.  

Under både projekteringen och den utförda rivningen har det framkommit 

ett antal kostnadspåverkande faktorer som beskrivs närmare under 

rubriken med samma namn. 

I enlighet med stadens regler för beslut och uppföljning av 

investeringar har fastighetskontoret tillsammans med 

kulturförvaltningen och idrottsförvaltningen beslutat att skriva fram 

ett reviderat genomförandebeslut då projekts förutsättningar 

avseende tid och kostnad förändrats avsevärt. 

Det reviderade genomförandebeslutet innebär en budgetökning om 

totalt 330 mnkr. Det innefattar också en förlängning av tidplanen. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

Återremittering av ärendet i syfte att återkomma med ett reviderat förslag som kompletterats  

med ett minimialternativ för upprustningen av Medborgarhuset 

därutöver anförs följande: 
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Huvudsyftet med utvecklingen av Medborgarhuset är att det ska bli ett mer tillgängligt och 

levande hus som fortsätter att vara ett centrum för kultur och idrott på Södermalm. Det är 

dock inte bara de kommunala utan även de kommersiella och ideella kulturella 

verksamheterna i byggnaden som måste spela en fortsatt viktig roll.  

Detta framhöll vi redan när inriktningsbeslutet fattades i februari 2014. Det är således 

väsentligt att staden även fortsatt arbetar för att kommersiella aktörer kan verka i 

Medborgarhuset, på marknadsmässiga villkor. 

 

Vi noterade redan vid lägesrapporten i december 2016 att kostnaderna hade skenat iväg sedan 

inriktningsbeslutet 2015. Vid den tidpunkten hade projektet i sin helhet har ökat från 485 

miljoner kronor till 670 miljoner kronor, vilket var en ökning med 40 procent. Även 

renoveringen av Forsgrenska badet hade då ökat, från 200 mnkr till 225 mnkr, en summa som 

t.ex. motsvarar investeringskostnaden att bygga dubbelhallen på Farsta IP. Nu tvingas vi 

konstatera att inte ens den ökade investeringsramen om 670 miljoner kronor var korrekt 

bedömd, det är ytterst beklagligt. I nuvarande förslag ökar investeringsvolymen till en miljard 

kronor, det är en ökning med ytterligare 106 procent sedan inriktningsbeslutet 2015. 

 

Självklart behöver idrotten bra och moderna lokaler men risken är att, givet 

kostnadsutvecklingen i flera idrottsprojekt under 2015, nödvändiga investeringar uteblir. Vi 

tycker också att det är problematiskt att den planerade stängningen av Forsgrenska badet 

pågår under tre år istället för två som tidigare var planen. Redan idag råder stor brist på 

simhallar i Stockholm samtidigt som både Åkeshov sim- och idrottshall, GIH-badet och så 

småningom även Vällingby sim och idrottshall kommer att stängas under den period när 

Forsgrenska renoveras. 

 

Vidare är det viktigt att investeringar i denna storlek ger mervärden till stockholmarna. 

Dessvärre är mervärdena i simhallsdelen begränsade, undantaget att livslängden förlängs och 

badet får ett lyft på ytan. Vi vill även att staden i samband med återöppnandet av badet bör 

upphandla gymverksamheten men att det, i likhet med den lösning som finns i t.ex. 

Sundbybergs simhall, ska se över möjligheten att tillsammans med en privat gymaktör kan 

hitta lösningar som gör att verksamheterna går att kombinera. 

 

Till skillnad från den socialdemokratiskt ledda majoriteten kan vi inte bara stå vid sidan av 

och se på när projekt efter projekt fördyras med hundratals miljoner. Vi kräver därför att 

projektet Medborgarhuset pausas och att ett minimialternativ för upprustningen tas fram och 

redovisas nämnden i ett kompletterat genomförandebeslut. Självklart måste åtgärder vidtas för 

byggnaden, men att låta kostnaderna skena med hundratals miljoner av skattebetalarnas medel 

är inte acceptabelt.  

 

Daniele Fava (L) yrkar bifall till liberalernas förslag till beslut enligt följande: 

 

Återremittering av ärendet i syfte att se över kostnaderna och möjligheterna att ta in fler 

kommersiella verksamheter i Medborgarhuset.  

 

Medborgarhuset är i behov av renovering och Liberalerna är i grunden positiva till att en 

genomgående upprustning nu kan komma till stånd. Medborgarhuset ska fortsätta att vara ett 

centrum för kultur och idrott på Södermalm. 

 

Det är dock inte bara de kommunala utan även de kommersiella och ideella kulturella 

verksamheterna i fastigheten som måste spela en fortsatt viktig roll. Huvudsyftet med 
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utvecklingen av Medborgarhuset är att det ska bli ett mer tillgängligt och levande hus. Det är 

kontraproduktivt av majoriteten att slänga ut de kommersiella verksamheter som funnits i 

Medborgarhuset, som Debaser och Göta Källare, både med tanke på hur uppskattade dessa 

klubbar och kulturinstitutioner har varit och med tanke på de intäkter som staden fått av deras 

hyresinbetalningar.  

 

Fastighetskontoret måste undersöka möjligheterna att få in flera kommersiella verksamheter i 

det nya medborgarhuset. Det är av extra stor vikt nu när kostnaderna har skenat iväg 

ytterligare. Projektet är mer än dubbelt så dyrt än vad man inledningsvis räknade med, och 

330 mnkr dyrare än vid senaste genomförandebeslut. Hyran för både kulturens och idrottens 

verksamheter höjs med flera miljoner kronor.  När renoveringen av Medborgarhuset nu 

uppskattas kosta en miljard är det en nödvändighet även ekonomiskt att få in fler externa 

hyresgäster och en ökad andel extern hyra. Det ger också ett roligare hus för stockholmarna. 

 

Mot bakgrund av ovanstående yrkar vi på att ärendet återremitteras. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och kristdemokraternas 

förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer först frågan om återremiss som begärts av (M) och (K) samt (L) i egna 

förslag till beslut mot att beslut tas idag enligt förvaltningens förslag till beslut och finner att 

idrottsnämnden beslutar att beslut skall tas idag. 

  

Ordföranden yrkar därefter bifall till förvaltningens förslag till beslut och hör bifall till detta.  

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), samt Mikael Valier (KD) och Daniele Fava (L) reserverar sig dels mot 

beslutet att ta beslut idag istället för att återremittera ärendet samt också mot förvaltningens 

förslag till beslut till förmån för egna förslag till beslut, Bo Sundin m.fl. (M) samt Mikael 

Valier (KD) för sitt förslag till beslut. Daniel Fava (L) för sitt förslag till beslut. 
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§ 121 

Utomhusbad på Järvafältet - genomförandebeslut                                             
Dnr 411-193-2014                               

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner genomförandet av ett utomhusbad på Järvafältet enligt 

detta tjänsteutlåtande. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt hyresavtal med 

fastighetskontoret om cirka  

18,6 mnkr år 1. 

3. Idrottsnämnden hemställer ärendet till kommunstyrelsen för godkännande av 

hyresavtalet. 

4. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa vidare 

utredning gällande bassängtäckning.  

 

 

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige gav i budget för 2014 idrottsnämnden, fastighetsnämnden och 

stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att gemensamt utreda förutsättningarna för att anlägga ett 

utomhusbad på Järvafältet. I budget för 2016 fick fastighetskontoret och idrottsförvaltningen i 

uppdrag att prioritera Järvabadet inom den långsiktiga investeringsplanen. 

 

Placeringen för utomhusbadet föreslås vara vid Eggeby Gård. Badet ska följa föreskrifterna 

för Igelbäckens kulturreservat. 

 

Utomhusbadet delas upp i tre typer av bassänger. En större tvådelad bassäng, kallad 

allmänhetens bassäng med en total längd av 50 meter, en undervisningsbassäng om 12,5 

gånger 12,5 meter samt en plaskbassäng för de yngsta barnen. Allmänhetens bassäng kommer 

att bli avdelad i två delar och tillgodoser då två funktioner, en konventionell 25-

metersbassäng samt en undervisningsdel med ett lägre djup. Detta innehåll bedöms kunna 

tillgodose simträning för alla olika åldrar. Bassängerna kommer att ligga i olika nivåer med 

hänsyn tagen till platsen och för att tillgodose behovet av översyn och säkerhet inom 

anläggningen. Tillgängligheten är planerad utefter detta. 

 

Projekteringen kommer att pågå under 2017. Planerad byggstart är tidigast våren 2018. 

Preliminärt tillträde för verksamheten är till säsongen 2019.  

 

Föreslagen budget i inriktningsärendet är 230 mnkr. Efter programförändringar och 

genomgång av projektspecifika risker bedömer fastighetskontoret att genomförandebudgeten 

för projektet är 310 mnkr.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande:  

 

delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

därutöver anförs: 

 

Alliansen har under många år drivit på för att utreda möjligheten till ett nytt utomhusbad på 

Järvafältet, det är därför glädjande att ärendet går vidare. Däremot så anser vi att staden måste 

våga lyfta blicken från att bara handla om ett utomhusbad till att titta på hur man kan utveckla 

andra verksamheter i anslutning till badet.  

 

Vi saknar också, fortfarande, en plan för hur anläggningen ska användas de åtta månader som 

badet är stängt. För oss är det viktigt att den plats som slutligen väljs är en plats som lever året 

runt och inte bara under sommarmånaderna. Det bör därför, tillsammans med andra aktörer, 

vara intressant att titta på möjligheten att bygga ytterligare idrottsytor eller andra 

kommersiella verksamhet i anslutning till utomhusbadet.  

 

Vi önskar även att det i projektdirektiven klart framgår att all upphandling skall bli så 

kostnadseffektivt som möjligt då vi ser att kostnaderna har ökat med 80 mnkr sedan 

inriktningsbeslutet. Kostnaderna är redan nu mycket höga trots att flera utgiftsposter ligger 

utanför genomförandebeslutet. Det är av största vikt att kostnaderna inte skenar iväg 

ytterligare. Vi noterar att förvaltningen anger flera risker som kan påverka ekonomin, bland 

annat att det finns en risk att inga anbud alls inkommer. Här behöver förvaltningen att 

upphandlingsförfarandet blir tillräckligt flexibelt, brett och transparent för att minimera den 

risken.  

 

Avslutningsvis ställer vi oss frågande till det budgeterade innehållet. Förvaltningen skriver att 

platsen av utomhusbadet valts för att göra det så tillgängligt som möjligt. Samtidigt kräver det 

investeringar i vägar, gång- och cykelbanor och infrastruktur till en beräknad kostnad av 12 

miljoner kronor, men för detta finns inget budgeterat medel avsatt. Dessa medel behöver 

säkerställas, annars riskerar utomhusbadet att bli mindre tillgängligt för barnfamiljer. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas,  liberalernas och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Alexander Lindholm m.fl. (S), Anders Lindell m.fl. (MP), Mehdi Oguzsoy (V) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Ett utomhusbad på Järva är mycket välkommet och har stora förutsättningar att bli en naturlig 

träffpunkt för boende runt Järvafältet. Badet beräknas under säsong kunna dra uppåt 3000 

besökare/dag och kommer bli en viktig resurs för både en god folkhälsa och en rik fritid i 

området. Det är viktigt att det förs en dialog med det lokala föreningslivet om hur 

anläggningen på ett strategiskt sätt kan utnyttjas under större delen av året och att den 

anpassas för att kunna vara till nytta för flera delar av friluftslivet på Järvafältet. 

 

Det är glädjande att projektet ser över en övertäckning av badet för att minska påverkan på 

klimatet. Klimatinvesteringar kan med fördel sökas ur stadens klimatmiljard.  

 

Nämnderna får även i uppdrag att se över hur inhägnaden kan anpassas ytterligare till det 

omgivande kulturreservatet och miljön runt Eggeby gård.  

 

 

§ 122 

Stockholms stads strategi för det rörliga friluftslivet 2018-2022                                      
Dnr 03.01-938/2017. 

 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslaget till strategi för det rörliga friluftslivet 2018-2022. 

 

2. Idrottsnämnden överlämnar ärendet till kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 

 
Idrottsförvaltningen har efter samråd med berörda förvaltningar tagit fram en strategi för det 

rörliga friluftslivet i Stockholm som föreslås bli gällande 2018-2022. Strategin är underordnad 

till och är ett komplement till stadens idrottspolitiska program.  

 

Syftet med strategin är att tydliggöra stadens mål och ambitioner med friluftsverksamheten. 

Målsättningarna är att öka andelen stockholmare som utövar ett rörligt friluftsliv samt att 

förbättra förutsättningar för att utöva friluftsliv. I strategin har beskrivits vad 

Naturvårdsverkets tio nationella mål för friluftslivet innebär för friluftslivet i Stockholm. 

Utifrån detta, samt särskilt prioriterade grupper, har tre huvudsakliga strategier identifierats: 

information, samverkan och anläggningar. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 123 

Motion om att etablera fler bryggbad i Stockholm - Svar på remiss 
från kommunstyrelsen av motion 2017:38 av Johan Nilsson (M) 
Dnr  

 

BESLUT 
 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden  till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Johan Nilsson (M) har i en motion till kommunfullmäktige föreslagit att berörda nämnder ska 

få i uppdrag att utreda lämpliga platser för möjliga etableringar av fler bryggbad i Stockholm. 

Motionären beskriver att intresset från stockholmarna att bada under varma sommardagar är 

mycket stort och att många badplatser är fullbelagda. Att anlägga bryggbad är enligt 

motionären både billigare och enklare än att anlägga fler strandbad. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

1. motionen tillstyrks 

2. därutöver anförs följande: 

 

 

Stockholm är en stad med närhet till vatten och goda möjligheter att bada i både större och 

mindre sjöar. Stockholm har cirka 30 stycken strandbad med goda faciliteter för besökaren. I 

takt med att Stockholm växer ökar dock trycket på befintliga badplatser och det är inte alltid 

lätt att få plats. Vissa av badplatserna ligger en bit från kollektiva färdmedel vilket gör att 

många väljer att åka bil till trånga och fullbelagda parkeringsområden. Att anlägga strandbad 

är dock en kostsam process och måste ställas i relation till andra av stadens investeringar. 

Framtida driftkostnader måste beaktas. Ett enklare sätt att tillgängliggöra fler badplatser är att 

etablera fler bryggbad i Stockholm. Investeringen per brygga uppgår oftast till mindre än en 
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halv miljon kronor och underhållskostnaderna är mer begränsade. Driftkostnaden för ett 

bryggbad är obefintlig i jämförelse med att driva bassängbad eller mer avancerade strandbad. 

Självklart behövs alla sorters bad, men fler bryggbad som ett komplement ger ett större utbud 

av badmöjligheter i staden. Det finns flera platser både runt Mälaren i västerort och i söderort, 

samt vid våra insjöar som skulle kunna förses med bryggbad. Genom att erbjuda fler 

badplatser i Stockholm förstärker vi stadens attraktivitet och ger stockholmarna än bättre 

möjligheter till rekreation och njutning under sommaren. Därför ges berörda nämnder i 

uppdrag att utreda platser för möjliga etableringar av fler bryggbad i Stockholm. Genom att 

erbjuda fler badplatser i Stockholm förstärks stadens attraktivitet och stockholmarna får än 

bättre möjligheter till rekreation och njutning under sommaren. Därför ska berörda nämnder 

ges i uppdrag att utreda platser för möjliga etableringar av fler bryggbad i Stockholm. 

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och kristdemokraternas 

förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

förslag till beslut. 

 
 

§ 124 

Förstärkt gemensam inköps- och upphandlingsorganisation. 
Remissvar på remiss från kommunstyrelsen, KS dnr 171-1308/2017                                       
Dnr 01.06/917/2017 

 

BESLUT 
 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
I mars 2015 gavs en utredare i uppdrag att genomföra en översyn av kommunkoncernens 

organisation för inköp och upphandling. Översynen visar, bland annat, att det saknas ett 

koncernperspektiv inom området. 

I kommunfullmäktiges budget för 2016 beslutades att kommunstyrelsen, med översynen som 

utgångspunkt, skulle ta fram ett förslag till förstärkt gemensam inköps- och upphandlings-

organisation samt en genomförandeplan för detta. För att arbeta fram detta förslag initierades 

projekt Verksamhetsnära Inköp (VI) av stadsdirektören. Projektet har utvecklat och prövat ett 

inom inköp etablerat arbetssätt, kategoristyrning, och anpassat detta till Stockholms stads 

förutsättningar. Stadsledningskontoret bedömer att staden har goda möjligheter till ökad 
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måluppfyllelse genom en mer aktiv och samordnad inköps och upphandlingsverksamhet. 

Kontoret föreslår därför att ett arbetssätt, som är baserat på kategoristyrning, införs, då detta 

ger staden förutsättningar att på ett strukturerat sätt omsätta upphandlingsprogrammet till 

praktisk tillämpning. 

 

Införandet av kategoristyrning som arbetssätt förutsätter att fem grundläggande komponenter 

sätts på plats. 

 

 Ett inköpsråd samt ett stödjande kategorikontor 

 En kategoriorganisation  

 Gemensam kategoriindelning 

 Regelbundna analyser av inköp - spendanalys 

 En gemensam kategoriprocess  

 

Idrottsförvaltningen välkomnar stadsledningskontorets förslag om förstärkt gemensam 

upphandlings- och inköpsorganisation och delar de synpunkter som stadsledningskontoret för 

fram i tjänsteutlåtandet. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

§ 125 
Övriga frågor/information 
 
 
FC Marina Högland informerade om invigning av Vällingby bollplan på Offerdalsgatan 7 i 

Vällingby torsdag den 26 oktober 2017 klockan 14:00-17:00. 

Hon informerade även om invigningen av Hässelby Villastads bollplan lördag den 21 oktober 

2017. 

 

Då inga övriga frågor fanns avslutade ordföranden Alexander Lindholm sammanträdet kl. 

17:39. 


